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Zápis z finančního výboru  
ze dne  2.5.2011 

 
místo: zasedací místnost čp. 95 nám. A. z Pardubic, Úvaly 

čas: 18.15 hod 
 
přítomni dle prezenční listiny:  
ing. Váňová H., D. Kyralová, ing. Milerová L., H. Opálková, ing. Jukin Z., R. Komínková, 
Mgr. Borecký, E. Kiššová, ing. Pilný 
 
Přizváni: MUDr. Śťastný starosta – omluven, JUDr. Ing. P. Petržílek místostarosta – 
omluven, Ing. M. Breda místostarosta – omluven, J. Hájková vedoucí EO 
 
Omluveni :  P. Kunetka, H. Faistauerová 
Program: 
 
1.  Zahájení 
2.  Ověření zápisu z 21.3.2011 
3.  Schválení programu jednání   
4.  Závěrečný účet města 2010 
5. Rozpočtové opatření 1/2011 
6. Financování velkých staveb a příprava nových projektů pro rozvoj města 
7. Usn. VZZM- oceňování věcných břemen 
8. Diskuze 
9. Ukončení 
 
K bodu 1 Zahájení 
 
Předsedkyně Ing. Váňová přivítala přítomné a současně byl představen nový člen ing. Pilný. 
Zahájila zasedání FV, seznámila členy s programem jednání dle bodů 1-9. Bylo 
konstatováno, že zasedání je usnášeníschopné, je přítomno 8  členů.  
 
K bodu 2 Ověření zápisu z 31.3.11 
 
Zápis předložen k odsouhlasení ověřovatelům ing. Váňové a pí Komínkové. Originál založen 
v sekretariátu města. 
Ověřovatelem dnešního zápisu jednání byl stanoven  ing.Jukin.  
 
K bodu 3   Schválení programu jednání  
Členové FV byli seznámeni s návrhem programu dnešního zasedání, který byl schválen. 
 
 
K bodu 4  Závěrečný účet města 2010 
 
K závěrečnému účtu města byly předloženy materiály - rozvaha, zůstatky účtů, výkazy.  
Ing. Váňová se dotazuje a současně předává slovo pí Hájkové, zda bylo neformálně 
projednáno s auditorem. Pí Hájková odpovídá, že konzultováno bylo, byla pouze 
upozorněna, že dosud účtovaný předpis na faktury týkající se položky výdaje na opravy a 
udržování 518/371 jako nákup služeb by se měl účtovat na 511/371, kdy toto není v rozporu 
se schválením hospodaření města. Účetní byly s tímto upozorněním seznámeny a nyní se již  
takto účtuje. Současně byla auditorem provedena kontrola výběrových řízení. 
 Ing. Kiššová - požaduje předložení podkladů ke schválení rozpočtu na rok 2011. Pí Hájková 
odpovídá, že k dispozici podklady byly,  rozpočet na 2011 se schvaloval na podzim kdy ještě 
nebyl ustanoven FV zastupitelstvem města, tudíž nemohlo být ve FV předem projednáno. 
Bude předloženo z doložených materiálů. V současné době se připravuje na webových 
stránkách města pro srovnání přehled rozpočtů od roku 2004 (příjmy a výdaje). 
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Dále p. Kiššová upozorňuje, že na webu města nejsou často k dispozici přílohy k zápisům z 
RM a VZZM.  
 
FV doporučuje Zastupitelstvu města odsouhlasit zveřejňování příloh zápisů 
zastupitelstva města tak jak je zveřejňován zápis. Obdobně požaduje nápravu u zápisů 
z rady města. 
 
Ing. Váňová k závěrečnému účtu města upozorňuje, že nebyl uveden nadstandardní 
příspěvek města pro MŠ Kollárova.  
Pí Hájková  sděluje, že nadstandardní příspěvek pro MŠ Kollárova je schválen 
v rozpočtových opatřeních, které všechny auditor obdržel a proto se již dál touto otázkou 
nezabýval.   
Proběhla informace o stavu kauzy MŠ. 
Ing. Pilný se dotazuje na údaj konsolidace a částku 180 mil. Kč. Pí Hájková vysvětluje, že jde 
o převody finančních prostředků mezi účty, úč. položka 4134 a 5345. 
 
 

Usnesení /FV/2011: 
Finanční výbor města Úvaly přijímá a bere na vědomí závěrečnou zprávu auditora a 
doporučuje VZZM ke schválení. 
 
Pro: 8      Proti:  0 

 
 
Z:  předseda FV     T: projednáno na VZZM 28.4.11  
       
 
K bodu 5 - rozpočtové opatření 1/2011 
 
Členům FV byly rozeslány podklady jednotlivých odborů včetně žádostí ze ZŠ, požadavku 
Eltoda s odůvodněními. 
Příjmy - na základě dopisu z KÚ Středoč. kraje dochází ke snížení příjmu na státní správu o 
cca 9%. V letoším roce teprve přichází dotace, které byly přislíbeny na loňské investice 
(vana sociální služby, dostavba MŠ, veřejné prostranství, rekonstrukce v hasičské zbrojnici) 
a které se platily z vlastních zdrojů.  
Výdaje - přehledy na základě požadavků jednotlivých odborů 
ing. Váňová - FV by měl projednávat a doporučovat ke  schválení ZM nové investice, 
které nejsou zahrnuty ve schváleném rozpočtu. Konkrétně se jedná o zadání PD na 
rekonstrukci čp. 65. 
Mgr. Borecký - na městě se připravuje rozvojový plán, plán krátkodobého a dlouhodobého 
finančního projektu. Pokud bude v koalici schváleno, bude poté předloženo FV k projednání.  
Ing. Váňová - zda je položka PD v souladu se standardními procesy, upozorňuje na 
nestandardní postup při schvalování rozpočt. opatření 
Mgr. Borecký - na poslední chvíli je zde možnost získání až 95% dotace na rekonstrukci 
objektu čp. 65, využití na volnočasové aktivity. Pokud dotace nebude přidělena, uvažuje se o 
demolici.  
P. Kiššová - je nutno volit tuto variantu, nelze dotaci investovat do jiného objektu či jinak? 
ing.Váňová - vzhledem k tomu, že se objekt čp. 65 nachází v zátopovém území, musí se 
rekonstruovat , stavět nový objekt po demolici z uvedeného důvodu nelze. Zodpovědní 
pracovníci byli u potřebných jednání, s problematikou jsou obeznámeni. 
 
Ing. Jukin navrhuje, aby další projednávání rozpočtových opatření byla před každým 
schvalujícím VZZM odsouhlasena na FV minimálně týden předem. 
Harmonogram schůzek se přizpůsobí plánovaným zasedáním zastupitelstva, může být na 
základě požadavku předsedkyně FV svolán mimořádně.  
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Usnesení /FV/2011: 
Finanční výbor bere na vědomí předložený návrh rozpočtového opatření č. 1/2011. 
Pro: 8      Proti:  0 

 
 
Z: předseda FV    T. projednáno na VZZM 28.4.2011   
     
 
 
K bodu 6 Financování velkých staveb a příprava nových projektů pro rozvoj města 
 
Vzhledem ke kompletní neúčasti pozvaného vedení města, kteří se všichni omluvili, se tento 
bod neprojednává. 
Mgr. Borecký – informuje za vedení města, na základě projednání s ing. Bredou musí dojít 
nejdříve ke shodě v koalici (harmonogram, rozpočet, financování), pak teprve bude 
přeloženo nejdříve v RM a pak následně ve FV. 
 
k bodu 7 - oceňování věcných břemen - usn. VZZM  
 
Úkol pro FV z VZZM - připravit podklady týkající se návrhu stanovení oceňování věcných 
břemen pro cizí investory na pozemcích města. Jednalo by se o příjmovou položku, 
nejčastěji přichází v úvahu investice RWE, ČEZ, různé přípojky. V současné době je v této 
oblasti platná legislativa - obč. zákoník,  vyhláška   MF k věcným břemenům na příslušných 
územích a vyhláška Magistrátu hl.m.Prahy. 
 
 
Úkol: připravit podklady pro projednání ve  na příštím FV  
 
Z: ing. Váńová, Ing. Pilný, D.Kyralová   T: 
 
 
K bodu 8- diskuze 
 
Pí Komínková požaduje vysvětlit požadavky ZŠ o navýšení částek na jednotlivé akce v 
návaznosti na rozpočtové opatření - pí Hájková uvádí příslušnou položku  rozpočtu a 
seznamuje FV s požadavkem vedení ZŠ.   
 
 
k bodu 9 - ukončení 
 
Návrh další schůzky 6.6. 2011 v 18.15 na nám A. z Pardubic čp. 95 s tím, že může být 
operativně změněn dle potřeby, ukončení jednání  v 19.45  hod. 
 
 
Zapsala: Kyralová 
 
 
 
 
 
…………………………                          Ověřovatel:         …………………………. 
Ing. Helena Váňová            Ing. Zdeněk Jukin  
  
     předseda FV                 člen FV  
 


